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PREDLOG ZAPISNIKA 
OBČINSKI SVET 
Stari trg 29 
Slovenske Konjice 
 
Št.: 032-0021/2020-2 (150) 
Datum: 7. 12. 2020 
 

ZAPISNIK 
 
14. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, ki je bila dne 26.11. 2020 v Domu 
kulture Loče z začetkom ob 18. uri. 
 
Sejo je sklical in vodil župan Darko Ratajc. 
 
Na začetku je bilo navzočih 21 članov občinskega sveta, in sicer: 
Irena Vozlic Stjepčević, Nadja Punčuh, Snežana Brumec, Ivo Furman, Jožef Satler, Boris 
Škrinjar, Peter Koren, dr. Jernej Štromajer, Monika Iršič, Suzana Kračun, Andrej Gumzej, 
Primož Poklič, Slavko Hren, Dejan Verhovšek, Nina Levart, Drago Ratajc, Breda Konec, 
Gorazd Polanec, Milena Poklič Brečko, Peter Štefanič, mag. Jure Levart. 
 
Odsotnost opravičila: Nežika Pavlič Brečko in Bojan Podkrajšek. 
 
Navzoči vabljeni: mag. Renata Klančnik, direktorica Splošne knjižnice, Laura Krančan, 
direktorica Zavoda za šport Slovenske Konjice, mag. Aleš Brglez, direktor JKP, d.o.o., Janko 
Čakš, predsednik KS Loče.  
 
Navzoči javni uslužbenci občinske uprave: Breda Obrez Preskar, direktorica občinske 
uprave, Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance, Marija Brecl, vodja oddelka za 
splošne in družbene zadeve, Urška Udovičič, vodja oddelka za okolje, Smiljana Sirc Vipotnik, 
vodja oddelka za pravne in premoženjske zadeve, ter Mojca Repnik, vodja urada župana. 
 
Navzoči predstavniki medijev: Novice in Radio Rogla ter Mediacoop (Skala TV). 
 
Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Sprejme se zapisnik 13. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice z dne 
24. 9. 2020. 
 
Sprejet je bil dnevni red SKLEP (21 navz., 21 za) 
Sprejme se predlagani dnevni red: 

 
1. Strategija razvoja športa v občini Slovenske Konjice 
2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o OPPN Obrtna cona Tepanje 

(skrajšani postopek) 
3. Predlog Odloka o proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2021 (prva obravnava) 
4. Predlog Odloka o oglaševanju in plakatiranju (prva obravnava) 
5. Predlog Odloka o javnem redu in miru (prva obravnava) 
6. Predlog Odloka o javnem glasilu Občine Slovenske Konjice (prva obravnava) 
7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o postopku in merilih za 

sofinanciranje letnega programa športa v občini Slovenske Konjice (prva obravnava) 
8. Predlog Sklepa o imenovanju članov sveta zavoda Zavod za šport Slovenske Konjice 
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9. Predlog Sklepa o imenovanju člana sveta zavoda Glasbena šola Slovenske Konjice 
10. Vprašanja in pobude 

 

 

K1 
Strategijo razvoja športa v občini Slovenske Konjice je predstavila Laura Krančan, direktorica 
Zavoda za šport Slovenske Konjice. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala mnenje 
odbora, ki je predlagal dopolnitev dokumenta.  
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovali še Andrej Gumzej, Ivo 
Furman, Jožef Satler, Primož Poklič, Peter Koren in Dejan Verhovšek. 
Po razpravi je bil sprejet SKLEP (21 navz., 13 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Strategijo razvoja športa v občini 
Slovenske Konjice za obdobje 2020 – 2030 z dopolnitvijo Plana uresničevanja 
strategije na področju športnih površin in sicer izgradnjo športnega igrišča v Ločah- 
Livada. 
 
K2 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka OPPN Tepanje po skrajšanem 
postopku je predstavila Urška Udovičič, vodja Oddelka za okolje, prostor in promet. 
Po pooblastilu predsednika Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor je Slavko 
Hren podal pozitivno mnenje k predlogu odloka. 
Predsednica Statutarno-pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
Razprave pred prvo obravnavo ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet  SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o OPPN Tepanje v prvi obravnavi. 
 
Razprave pred drugo obravnavo ni bilo. Soglasno je bil sprejet  SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o OPPN Tepanje. 
 
K3 
Predlog Odloka o Proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2021 v prvi obravnavi je 
predstavila Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance. 
Po pooblastilu predsednika Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor je Slavko 
Hren podal pozitivno mnenje k predlogu proračuna. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu proračuna. 
Po pooblastilu predsednice Odbora za mladino je Nadja Punčuh podala pozitivno mnenje 
odbora k predlogu proračuna.  
Predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in podjetništvo Nadja Punčuh je podala 
pozitivno mnenje odbora k predlogu proračuna. 
Predsednik Odbora za podeželje Drago Ratajc je podal pozitivno mnenje odbora k predlogu 
proračuna. 
Predsednik Sveta za varnost cestnega prometa Gorazd Polanec je podal mnenje sveta k 
predlogu proračuna. 
Predsednik Odbora za požarno varnost Andrej Gumzej je podal mnenje odbora k predlogu 
proračuna. 
Predsednica Statutarno-pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovali še Ivo Furman, Nadja 
Punčuh, Slavko Hren, mag. Jure Levart, dr. Jernej Štromajer, Jožef Satler in Snežana 
Brumec ter izpostavili povišanje pomoči ob rojstvu otroka, povišanje sofinanciranja šole v 
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naravi, uvrstitev državne investicije pločnik Žiče v proračun ter izboljšanje kvalitete pitne 
vode.  
Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o Proračunu Občine 
Slovenske Konjice za leto 2021 v prvi obravnavi. 
 
K4 
Predlog Odloka o oglaševanju in plakatiranju v prvi obravnavi je predstavila Smiljana Sirc 
Vipotnik, vodja oddelka za pravne in premoženjske zadeve. 
Po pooblastilu predsednika Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor je Slavko 
Hren podal pozitivno mnenje k predlogu odloka. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
Razprave ni bilo, soglasno je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o oglaševanju in plakatiranju 
v prvi obravnavi. 
 
K5 
Predlog Odloka o javnem redu in miru v prvi obravnavi je predstavila Smiljana Sirc Vipotnik, 
vodja oddelka za pravne in premoženjske zadeve. 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Bojan Podkrajšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k predlogu odloka.  
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovali še Ivo Furman, Peter 
Štefanič in Peter Koren. Soglasno je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o javnem redu in miru v prvi 
obravnavi. 
 
K6 
Predlog Odloka o javnem glasilu Občine Slovenske Konjice v prvi obravnavi je predstavila 
Mojca Repnik, vodja urada župana. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovali še Nadja Punčuh, 
Milena Poklič Brečko, mag. Jure Levart, Peter Štefanič, Pater Koren, Ivo Furman, Dejan 
Verhovšek in Snežana Brumec ter izpostavili vprašanje potrebe po sprejemu takega glasila 
glede na to, da občina redno objavlja v lokalnem časopisu Novice, nevarnost prikritega 
promoviranja za namen lokalnih volitev. Strinjali pa so se, da bo glasilo predstavljalo delo 
občine in vseh akterjev, ki v občini delujejo (klubi, društva, zavodi,…) 
Po razpravi je bil sprejet SKLEP (17 navz., 14 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o javnem glasilu Občine 
Slovenske Konjice v prvi obravnavi.   
 
K7 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje 
letnega programa športa v občini Slovenske Konjice v prvi obravnavi sta predstavili Marija 
Brecl, vodja oddelka za splošne in družbene zadeve ter Laura Krančan, direktorica Zavoda 
za šport Slovenske Konjice. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu odloka. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
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Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje letnega programa športa v občini 
Slovenske Konjice prvi obravnavi.   
 
K8 
Predlog Sklepa imenovanju članov sveta zavoda Zavod za šport Slovenske Konjice je 
predstavil Slavko Hren, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
ter administrativne zadeve. Dr. Jernej Štromajer je podal predlog, da se o članih sveta 
glasuje posamezno. Župan je dal predlog na glasovanje (ali ste za način glasovanja, da se o 
članih sveta zavoda glasuje o vsakem posebej) (21 navz,. 8 za, 10 proti). Predlog ni bil 
sprejet. 
V razpravi sta poleg župana Darka Ratajca in poročevalca sodelovala še dr.Jernej Štromajer 
in Peter Koren. Po razpravi je bil sprejet  SKLEP (21 navz., 13 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice za člane sveta zavoda Zavod za šport 
Slovenske Konjice imenuje Marka Ciglerja, Mateja Šretla in Antona Nonerja. 
 
K9 
Predlog Sklepa imenovanju člana sveta zavoda Glasbena šola Slovenske Konjice je 
predstavil Slavko Hren, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
ter administrativne zadeve. 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice za člana sveta zavoda Glasbena šola 
Slovenske Konjice imenuje Luko Juharta. 
 
K10 
Župan Darko Ratajc je: 

- seznanil prisotne s situacijo v zvezi z okužbami s koronavirusom v občini 
- napovedal naslednjo redno sejo 22.12.2020 
 

Peter Koren 
- predlog: naslednja redna seja se naj izvede tudi v Domu Kulture Loče 

 
Jožef Satler: 

- predlog: naslednja redna seja se naj izvede tudi v Domu Kulture Loče 
- pobuda: kupci nepremičnine v Ločah, kjer se bo gradil nov blok naj pomagajo pri 

prestavitvi igrišča 
 
V obnovljenem Domu kulture Loče je prisotne je nagovoril tudi predsednik Krajevne 
skupnosti Loče Janko Čakš. 
 
Nadaljnjih vprašanj in pobud ni bilo. Seja je bila zaključena ob 20. uri. 
 
 
Zapisala: Župan 
Mojca Repnik                  Darko Ratajc, univ.dipl.ekon. 
 


